
 Protokół nr 51/2016

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 4 lutego 2016r.
  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi
załącznik nr 1/. 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on
załącznik nr 2.       

Pierwszym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  protokołów  nr  48/2016,
49/2016, 50/2016.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  protokoły.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak.

Drugim  punktem  porządku  posiedzenia  było zapoznanie  się  ze  sprawozdaniem  z
działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim za
rok 2015.
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie/

Pani Łydzińska szczegółowo omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 3. 

 /na posiedzenie weszła pani Skarbnik/

Pani Wicestarosta stwierdziła, że ze sprawozdań wynika, iż w Domu Dziecka w Pacółtowie
faktycznie  przebywa  14  dzieci  /łącznie  jest  29  wychowanków/,  natomiast  pozostali
wychowankowie przebywają w innych placówkach opiekuńczo-wychowawczych. Dodała, że
należałoby zadać pytanie dlaczego część wychowanków przebywa w innych jednostkach tzn.
czy wynika to z problemów wychowawczych. Stwierdziła, że Zarząd powinien się na tym
problemem zastanowić.
Pani Łydzińska wyjaśniła, że środki przeznaczone są na 29 wychowanków i trafiają do Domu
Dziecka w Pacółtowie, natomiast kiedy wychowankowie przebywają w innych ośrodkach to
środki  nie  są  przekazywane  do  tych  ośrodków.  W związku  z  powyższym Dom Dziecka
otrzymuje  środki  na  29  wychowanków  mimo  iż  w  placówce  faktycznie  przebywa
14 wychowanków. Pani  Łydzińska  dodała,  że  środki  są  przekazywane do Domu Dziecka
zgodnie  z  przepisami,  ponieważ  jest  to  dom dla  wszystkich  wychowanków mimo iż  nie
przebywają  oni  w  placówce.  Ponadto  poinformowała,  że  miesięczny  koszt  utrzymania
wychowanka w Domu Dziecka w 2016r wynosi. 3 390,00 zł.
Pan Kurowski zapytał, czy można określić ile jest więcej środków dla jednostki odejmując
środki na faktycznie przebywających w Domu Dziecka wychowanków. 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak można określić taką kwotę.
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Trzecim  punktem  porządku  posiedzenia  było zapoznanie  się  ze  sprawozdaniem  z
efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2015.

Pani Łydzińska szczegółowo omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 4.

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z preliminarzem kosztów
działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej na 2016r. po zmianach.

Pani Łydzińska omówiła preliminarz kosztów działalności WTZ stanowiący załącznik nr 5.

/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/

Piątym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
rozliczenia usługi związanej z wycinką 9szt. drzew (lipa drobnolistna) rosnących w pasie
drogowym drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo
– dr pow. Nr 1333N.
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w
Kurzętniku/

Pan Kłosowski zwrócił się z wnioskiem do Zarządu o odstąpienie od zastosowania uchwały
Nr 139/701/2013 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia
2013r. w sprawie ustalenia ceny sprzedaży usługi związanej z wycinką drzew w pasie
drogowym dróg powiatowych i nie pobieranie opłaty za wykonanie usługi związanej z
wycinką 9 szt. drzew - lipa drobnolistna, rosnących w pasie drogowym drogi powiatowej Nr
1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo – dr pow. Nr 1333N oznaczonych
numerami 1, 2, 4, 6, 7, 8, 9, 10, 11. Wyjaśnił, że drzewa są znacznych rozmiarów, ich średnica
waha się od 0,85 m do 1,30m  i rosną one przy krawędzi jezdni, w bezpośrednim sąsiedztwie 
lasu. Dodał, że usuniecie drzew w tradycyjny sposób może spowodować uszkodzenie jezdni 
lub lasu, co wiąże się z karami za uszkodzony drzewostan leśny.  W związku z powyższym do
usunięcia drzew wymagany jest specjalistyczny sprzęt, którym ZDP nie dysponuje. Pan 
Kłosowski poinformował, że firmy z którymi były prowadzone rozmowy w sprawie wycięcia 
drzew gotowe są wykonać zlecenie za wynagrodzeniem w postaci pozyskanego drewna. 
Ponadto dodał, że szacunkowy koszt usługi przewyższy wartość opłaty za usługę wycinki 
w/w drzew. Pan Kłosowski poinformował, że koszt wycinki jednego drzewa wynosiłby ok. 
600 zł, co dawałoby kwotę 5 400 zł. Wartość drewna wynosiłaby ok. 1134 zł. 
Pani Skarbnik zasugerowała, żeby wykreślono ust. 3 § 1 w projekcie uchwały.

Wniosek pana Kłosowskiego stanowi załącznik nr 6.
Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął  uchwałę.  Za głosowali:  A.  Ochlak,  K.
Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski,  A. Stajszczak.

Szóstym punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie  zatwierdzenia  specyfikacji  istotnych  warunków  zamówienia  na  roboty
budowlane dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1279N Kisielice – Biskupiec”.

Pan Kłosowski omówił specyfikację stanowiącą załącznik nr 7.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
B. Kurowski, A. Stajszczak.
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie  uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na roboty
budowlane dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1279N Kisielice – Biskupiec”.

Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli:
1. Przewodniczący – Katarzyna Trzaskalska 
2. Zastępca przewodniczącego – Alina Banaszewska
3. Sekretarz –  Joanna Robaczewska
4. Członek komisji – Jolanta Jamroży

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
B. Kurowski, A. Stajszczak.

Ósmym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjęcie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie  zatwierdzenia  specyfikacji  istotnych  warunków  zamówienia  na  roboty
budowlane dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) –
Krotoszyny – Szwarcenowo – dr.  pow. Nr 1333N (Radomno) na odcinkach Łąkorz –
Bielice oraz Krotoszyny – Szwarcenowo w km od 13 +770 do 14+670”. 

Pan Kłosowski omówił specyfikację stanowiącą załącznik nr 8.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
B. Kurowski, A. Stajszczak.

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na roboty
budowlane dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) –
Krotoszyny – Szwarcenowo – dr.  pow. Nr 1333N (Radomno) na odcinkach Łąkorz –
Bielice oraz Krotoszyny – Szwarcenowo w km od 13 +770 do 14+670”.

Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli:
1. Przewodniczący – Katarzyna Trzaskalska 
2. Zastępca przewodniczącego – Alina Banaszewska
3. Sekretarz –  Joanna Robaczewska
4. Członek komisji – Jolanta Jamroży

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
B. Kurowski, A. Stajszczak.

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym
Mieście Lubawskim z/s w Kurzętniku.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan  Kłosowski  poinformował,  że  zmiany  Regulaminu  Organizacyjnego  spowodowane  są
zmianą struktury organizacyjnej Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim
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z/s w Kurzętniku.  Wyjaśnił,  że zostało utworzone stanowisko zastępcy Dyrektora Zarządu
Dróg Powiatowych, funkcję tę pełniłaby pani Joanna Robaczewska.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
B. Kurowski, A. Stajszczak.

Jedenastym  punktem  porządku  posiedzenia  było rozpatrzenie  wniosków  z  gminy
Biskupiec w sprawie inwestycji drogowych.

Pan Kłosowski wyjaśnił, że gmina Biskupiec zamierza złożyć wnioski o przyznanie pomocy
w  ramach  Programu  Obszarów  Wiejskich  na  lata  2014-2020  na  realizacje  inwestycji
polegających  na  przebudowie  ulicy  Podleśnej  w  Biskupcu  oraz  drogi  gminnej  Lipinki-
Wardęgowo.  Dodał,  że gmina w powyższej sprawie przesłała  porozumienia.  Zasugerował,
żeby  porozmawiać  z  wójtem  gminy  Biskupiec  w  powyższej  sprawie  przed  podpisaniem
porozumień. 
Pan Starosta przychylił się do propozycji pana Kłosowskiego. 

Wnioski z gminy Biskupiec stanowią załączniki nr 9 i 10.

Pan  Kłosowski  zapytał,  czy  ma  przygotowywać  wniosek  na  przebudowę  mostu
zlokalizowanego w ciągu drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj.(Ciche) – Nielbark – gr. woj.
(Brzozie). Dodał, że z wcześniejszych rozmów z powiatem brodnickim wynikało, iż powiat
nowomiejski otrzyma połowę środków na najazd na w/w most /był to koszt ok.    35 000 zł/.
Niestety z wcześniejszych ustaleń powiat brodnicki się wycofał. Pan Kłosowski wyjaśnił, że
wszelka dokumentacja na realizację zadania jest już przygotowana.
Zarząd podjął decyzję, żeby przygotować powyższy wniosek.

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się  ze sprawozdaniem z
działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego.
/na  posiedzenie  wszedł  pan  Kazimierz  Grzonkowski  –  naczelnik  Wydziału  Zarządzania
Kryzysowego/

Pan Grzonkowski omówił sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 11.

/pan Grzonkowski opuścił posiedzenie Zarządu/

Trzynastym  punktem  porządku  posiedzenia  było zapoznanie  się  z  pismem  z  gminy
Biskupiec w sprawie nieruchomości w miejscowości Czachówki.
/na  posiedzenie  weszła  pani  Alina  Banaszewska  naczelnik  Wydziału  Inwestycji,  Mienia  i
Spraw Gospodarczych/

Pani  Banaszewska poinformowała,  że  wpłynęło  pismo z  gminy  Biskupiec,  które  stanowi
załącznik  nr  12,  dotyczące nieodpłatnego  przekazania  zespołu  pałacowo-parkowego  w
miejscowości Czachówki na rzecz gminy Biskupiec.
Zarząd podjął decyzję, że zgodnie z zadaniami zapisanymi w planie budżetu powiatu na rok
2016,  nieruchomość  zabudowana  będąca  własnością  powiatu  położona  w  miejscowości
Czachówki, przeznaczona jest do zbycia jedynie w formie sprzedaży.
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Czternastym  punktem  porządku  posiedzenia  było zapoznanie  się  pismem  najemcy
lokalu w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3.

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynęło pismo najemcy stanowiące załącznik nr 13,
informujące o rezygnacji z przedłużenia umowy najmu pomieszczenia.

/pan B. Kurowski opuścił posiedzenie Zarządu/

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w
sprawie  przyjęcia  do  realizacji  w  2016r.  kalendarza  powiatowych  uroczystości  i
konkursów  o  charakterze  edukacyjnym,  kulturalnym,  zdrowotnym,  promocyjnym  i
sportowym.
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – p.o. naczelnika Wydziału Oświaty, Kultury i
Promocji /

Pani Orłowska szczegółowo omówiła kalendarz powiatowych uroczystości i konkursów. 
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak.

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie  ostatecznego  rozliczenia  dotacji  podmiotowych  przekazanych  dla
niepublicznych jednostek systemu oświaty w 2015r.

Pani  Orłowska  poinformowała,  że  rozliczona  została  dotacja  przekazana  w  2015r.
Niepublicznemu  Liceum  Ogólnokształcącemu  dla  Dorosłych  „LOGOS”,  które  prowadzi
EURO CONSULTING Sp. z o.o. w wysokości 31 694,00zł. Do rozliczenia przyjęto roczną
rzeczywistą liczbę słuchaczy 265. Ponadto rozliczona została dotacja przekazana w 2015r.
Zaocznemu  Liceum  Ogólnokształcącemu  dla  Dorosłych  w  Nowym  Mieście  Lubawskim,
które prowadzi pani Anna Bitowt w wysokości 55 255,20 zł. Do rozliczenia przyjęto roczną
rzeczywistą liczbę słuchaczy 462. Pani  Orłowska poinformowała,  że w roku budżetowym
2015 przyjęto stawkę do rozliczenia dotacji dla jednego słuchacza w wysokości 119,60 zł.  
Ponadto rozliczona została dotacja przekazana w 2015r Niepublicznej Szkole Podstawowej
Specjalnej  w  Nowym  Mieście  Lubawskim,  którą  prowadzi  pani  Beata  Machujska  w
wysokości 166 382,13 zł.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak.

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z
wykonania zadań powiatowej biblioteki publicznej.

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi złącznik nr 14.
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Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z
realizacji  zadań w roku 2015 w ramach Powiatowego Programu Promocji Zdrowia i
Profilaktyki na lata 2007 – 2015.

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi złącznik nr 15. Poinformowała, że do
chwili obecnej nie został uchwalony krajowy oraz wojewódzki program promocji zdrowia, na
podstawie którego jest opracowywany program powiatowy. W związku z powyższym nie ma
podstawy prawnej, żeby przygotowywać w/w program na kolejne lata.

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z
realizacji w roku 2015 kalendarza powiatowych uroczystości i konkursów o charakterze
edukacyjnym i kulturalnym.

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi złącznik nr 16.

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z
realizacji Powiatowego programu ochrony zdrowia psychicznego za 2015r.

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi złącznik nr 17.

Dwudziestym  pierwszym  punktem  porządku  posiedzenia  było zapoznanie  się  ze
sprawozdaniem  Powiatowego  Szkolnego  Związku  Sportowego  w  Nowym  Mieście
Lubawskim za rok 2015 z Imprez Sportowych objętych Regulaminem Szkolnych Imprez
Sportowych Warmińsko – Mazurskiego Szkolnego Związku Sportowego oraz z imprez
organizowanych na terenie Powiatu Nowomiejskiego poza Kalendarzem.

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi złącznik nr 18.

/pani Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu
Powiatu  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  Stowarzyszenia  „Amazonki”  w  Nowym
Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego.
/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik biura Audytu i Kontroli/

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 19.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak.

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu
Powiatu  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  Polskiego  Czerwonego  Krzyża,  Oddział
Rejonowy  w  Nowym  Mieście  Lubawskim,  któremu  zlecono  realizację  zdania
publicznego.

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 20.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak.
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Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu
Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia „Klub Seniorów” w Gminie
Nowe Miasto z/s w Mszanowie, któremu zlecono realizację zadania publicznego.

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 21.
Pan Starosta odczytał projekt uchwały.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
A. Stajszczak.
/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/

Dwudziestym  piątym  punktem  porządku  posiedzenia  było rozpatrzenie  wniosku
poszkodowanej w pożarze budynku mieszkalnego położonego w miejscowości Gwiździny
oraz wniosku poszkodowanej w pożarze budynku mieszkalnego w Krotoszynach.

Pan Starosta poinformował, że wniosek był skierowany na komisję wspólną Rady Powiatu,
jednakże radni nie podjęli decyzji w tej sprawie. 
Członkowie  Zarządu  stwierdzili,  że  plan  wydatków  budżetowych  na  2016r.  jest  bardzo
napięty i nie ma możliwości wsparcia finansowego na cel określony we wnioskach. 
Pan Starosta i pani Wicestarosta stwierdzili, że tego typu wnioski mogą być rozpatrywane
tylko w  szczególnych przypadkach.

Wnioski poszkodowanych w pożarze budynków mieszkalnych położonych w miejscowości
Gwiździny i Krotoszyny stanowią załącznik nr 22 i 23.
Wnioski  zostały  rozpatrzone  negatywnie:  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz,  A. Stajszczak.

Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się  z  uchwałą
Nr RIO.VIII-0120-53/16 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie opinii
o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Nowomiejskiego na rok 2016.

Pani  Skarbnik  poinformowała,  że  RIO pozytywnie  zaopiniowała  planowaną  kwotę  długu
powiatu.  Dodała,  że  na  koniec  2016r.  planowana  łączna  kwota  długu,  wynikająca  z
planowanych i zaciągniętych zobowiązań wyniesie 12 687 600 zł.
Uchwała RIO stanowi załącznik nr 24.

Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się informacją
dotyczącą przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie.

Informacja z DPS w Grodzicznie stanowi załącznik nr 25.

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu
                                                                                                              Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła:                                                                        
Ewelina Kubacka                                                   
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